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Samlesak for spørsmål 

Formannskapet 06.11.2023: 

Behandling: 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
Karmøy kommune er stor eier av eiendom, og en del av eiendomsmassen som kommunen eier, er 
det ikke lenger behov for til bruk i kommunen. All eiendomsmasse som er vurdert og ikke funnet 
annen bruk for må identifiseres i en protokoll og fremlegges til beslutning om avhending i det åpne 
markedet. 

Forslag til vedtak: 

Formannskapet ber kommunedirektøren om en oppdatert liste over eiendommer som det ikke er 
funnet fremtidig bruk for i Karmøy kommune sin organisasjon, og fremlegger denne for 
formannskapet for evt avhendingsvedtak. Formannskapet forutsetter i prinsipp at all 
eiendomsmasse som skal avhendes, skal kunngjøres i det åpne markedet. 

Brev fra Formannskapet til IOGT Norge, angående midler til Ung Arena., foreslått av Lillian Levik 
Løndalen, Karmøylista 
Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 

06.11.2023 
Karmøy kommune bidrar med midler til Ung Arena, som på sin side gjør en stor innsats for 
kommunens ungdommer. Dette er et beløp som Karmøylista ønsker å øke under 
budsjettbehandlingen. Årsaken til dette er økende behov for forebygging i kommunen. 

IOGT Norge som står bak tiltaket bidrar med 150 000 kroner i året, der 120 000 kroner går til 
administrasjonsgebyr som tiltaket er pålagt av IOGT. Dette medfører at Ung Arena bruker 
uhensiktsmessig mye av sin tid på å hente inn sponsormidler. Det vil være rimelig at IOGT Norge 
årlig går inn med tilsvarende beløp som Karmøy kommune. En slik økning vil medføre at Ung arena 
kan yte adskillig mer godt forebyggende arbeid i kommunen. Det anses kjent at behovet for 



forebyggende arbeid i ungdomsmiljøene er økt og at en derfor bør øke denne satsingen betydelig. 

Forslag til vedtak: 
Formannskapet retter en henvendelse til IOGT Norge og stiller krav om at organisasjonen går inn 
med tilskuddsmidler til tiltaket Ung Arena i samme størrelsesorden som Karmøy kommune. 

1. Midtun (FrP) viste til presset rundt matutlevering og særlig opp mot jul. Det ble videre vist til at 
flyktninger også inngår i matutleveringskøene, noe som medfører et ytterligere press. 
Representantene diskuterte rundt flyktningers inntekter og deres eventuelle behov for 
matutlevering. 

2. Thorheim (KL) viste til følgende: 
Karmøy kommune er stor eier av eiendom, og en del av eiendomsmassen som kommunen eier, er det 
ikke lenger behov for til bruk i kommunen. All eiendomsmasse som er vurdert og ikke funnet annen 
bruk for må identifiseres i en protokoll og fremlegges til beslutning om avhending i det åpne 
markedet. 

Forslag til vedtak: 

Formannskapet ber kommunedirektøren om en oppdatert liste over eiendommer som det ikke er 
funnet fremtidig bruk for i Karmøy kommune sin organisasjon, og fremlegger denne for 
formannskapet for evt avhendingsvedtak. Formannskapet forutsetter i prinsipp at all eiendomsmasse 
som skal avhendes, skal kunngjøres i det åpne markedet. 

Det ble enighet i formannskapet om at man ber kommunedirektøren om en oppdatert liste over 
eiendommene, forttrinnsvis så snart at man kan benytte denne i budsjettbehandlingsprosessen. 

3. Levik Løndalen (KL) fremmet sitt forslag vedrørende kontakt med IOGT: 
Karmøy kommune bidrar med midler til Ung Arena, som på sin side gjør en stor innsats for 
kommunens ungdommer. Dette er et beløp som Karmøylista ønsker å øke under 
budsjettbehandlingen. Årsaken til dette er økende behov for forebygging i kommunen. 

IOGT Norge som står bak tiltaket bidrar med 150 000 kroner i året, der 120 000 kroner går til 
administrasjonsgebyr som tiltaket er pålagt av IOGT. Dette medfører at Ung Arena bruker 
uhensiktsmessig mye av sin tid på å hente inn sponsormidler. Det vil være rimelig at IOGT Norge årlig 
går inn med tilsvarende beløp som Karmøy kommune. En slik økning vil medføre at Ung arena kan yte 
adskillig mer godt forebyggende arbeid i kommunen. Det anses kjent at behovet for forebyggende 
arbeid i ungdomsmiljøene er økt og at en derfor bør øke denne satsingen betydelig. 

Forslag til vedtak: 
Formannskapet retter en henvendelse til IOGT Norge og stiller krav om at organisasjonen går inn med 
tilskuddsmidler til tiltaket Ung Arena i samme størrelsesorden som Karmøy kommune. 
Forslaget ble trukket av Karmøylista. 
4. Grønningen (Sp) stilte spørsmål vedrørende luktproblematikk på Torvastad og ba om status. 
Kommunedirektøren svarer opp spørsmålet til neste formannskapsmøte. 

5. Grønningen (Sp) stilte spørsmål vedrørende status på vetrinærlegevakten. 
Kommunedirektør svarte. 
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